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Protokół Nr XXXVIII/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 29 listopada 2017r. o godz. 13:30 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe:  

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXVIII zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 12 radnych (nieobecni radni: Jarosław Dudzis, 

Dariusz Wąsowicz, Agnieszka Wodara) w związku z czym Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 

1 i nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, 

bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji do przedstawionego porządku obrad sesji. 

Natomiast Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis  zwrócił się z prośbą o wprowadzenie  do  

porządku obrad sesji dodatkowego projektu uchwały 5.7. w sprawie uchylenia uchwały nr 

XXXVII/281/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 25 października 2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 5.7. w sprawie uchylenia 

uchwały nr XXXVII/281/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 25 października 2017r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu  głosowało 12 radnych – 

jednogłośnie. 

 

Pkt 1.3. przedstawienie porządku obrad. 

1.Sprawy regulaminowe:  

1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie kworum,  
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1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

1.3.przedstawienie porządku obrad,  

1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 25.10.2017r.  

2.Informacja o realizacji zadań oświatowych, wyniki egzaminów i sprawdzianów.  

3.Informacja Burmistrza Rzepina i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzepinie o 

złożonych oświadczeniach majątkowych.  

4.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.  

5.Podjęcie uchwał w sprawie:  

5.1.zmiany uchwały budżetowej,  

5.2.zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na 

inwestycje początkowe,  

5.3.stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Kowalowie, w skład którego wchodzi 

jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Janusza Korczaka w Kowalowie 

i dotychczasowe Gimnazjum im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Kowalowie, w 

ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Janusza Korczaka w Kowalowie,  

5.4.stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Henryka Sienkiewicza w Rzepinie, w ośmioletnią Szkołę Podst.nr 1 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Henryka Sienkiewicza w Rzepinie, wchodzącą w skład Zespołu Szkół w 

Rzepinie,  

5.5.Programu współpracy Gm. Rzepin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24.04.2003r.o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018r.,  

5.6.przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego w granicach miasta Rzepin, przy węźle autostradowym Rzepin.  

5.7. w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/281/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 

25 października 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu.   

6.Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.  

7.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

8.Zamknięcie sesji. 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 25.10.2017r.  

„Za” przyjęciem protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 25.10.2017r. głosowało 12 

radnych – jednogłośnie.   
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Pkt 2. Informacja o realizacji zadań oświatowych, wyniki egzaminów i sprawdzianów.  

Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół Pan Stefan Krawczyk 

poinformował, że informacja została złożona na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

ustawowym terminie tj. do dnia 31 października 2017r. Informacja zawiera wszelkie dane, 

jakie wymaga  ustawa Prawo oświatowe. 

Pkt 3. Informacja Burmistrza Rzepina i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzepinie o 

złożonych oświadczeniach majątkowych.  

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, iż zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 

1990r o samorządzie gminnym osoby takie jak: burmistrz, zastępca burmistrza, sekretarz 

gminy, skarbnik gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, osoba zarządzająca i 

członek organu zarządzającego gminną  osobą prawną oraz osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu burmistrza są zobowiązane do złożenia oświadczenia 

majątkowego  w terminie określonym w ustawie. 

Osoby te złożyły oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie.  

Co prawda występowały nieistotne błędy, tym niemniej dokonując analizy merytorycznej 

danych zawartych w złożonych oświadczeniach majątkowych burmistrz nie doszukał się  

podejrzeń w zakresie podania przez wymienione osoby w oświadczeniach nieprawdy lub 

zatajenia prawdy, stąd też nie wystąpił z wnioskiem do właściwego urzędu kontroli skarbowej 

o kontrolę , któregokolwiek ze złożonego oświadczenia majątkowego– powiedział Pan 

Burmistrz. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki informując, iż  

oświadczenia dotyczą grupy 15 radnych (odbyły się wybory uzupełniające do Rady Miejskiej) 

poza oświadczeniem Przewodniczącego Rady (składa do Wojewody Lubuskiego). 

W oświadczeniach występowały nieistotne błędy formalne i merytoryczne, aczkolwiek 

pomimo tych błędów po przeanalizowaniu oświadczeń majątkowych zarówno Pan 

Przewodniczący jak i Urząd Skarbowy nie wystąpił do CBA z wnioskiem o kontrolę 

jakiegokolwiek oświadczenia majątkowego.   

 

Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że brał udział m.in. w I edycji biegu 

Świętego Huberta,  udział w uroczystym ślubowaniu I klasy wojskowej  Liceum 
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Ogólnokształcącego w Rzepinie z udziałem przedstawicieli Ministerstwa Obrony Narodowej i 

Dowódcy Generalnego Rodzaju Sił Zbrojnych Gen. Dywizji Jarosława  Mika.  

Udział w uroczystościach Obchodów  99 –rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Polskę. 

Spotkanie z przedstawicielami  Stowarzyszenia Rozwój w Gorzowie Wlkp.- dotyczyło 

dalszego funkcjonowania Centrum Integracji Społecznej w Rzepinie.                     

Spotkanie  w sprawie organizacji przyszłorocznych obchodów Dni Puszczy Rzepińskiej.  

Udział w obchodach Święta Kolejarza w Rzepinie. 

Udział w otwarciu nowej hali produkcyjnej Schell Industries. 

Uczestnictwo w otwarciu wystawy obrazów Pana Mariusza Mączki zorganizowanego  w 

Miejskim Domu Kultury przez Stowarzyszenie Słoneczko. 

Udział  w spotkaniu integracyjnym Centrum Integracji Społecznej w  Rzepinie.  

Spotkanie z Dyrektorem Euroregionu Pro Europa Viadrina- omawiano sprawy  projektów 

unijnych planowanych w Gminie Rzepin. 

Spotkanie z Wicestarostą Panem Leopoldem Owsiakiem  i Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych Panem Janem Stachowiakiem w sprawie  wspólnego projektu modernizacji 

drogi powiatowej z Rzepina do Nowych Biskupic ze szczególnym uwzględnieniem ścieżki 

rowerowej do m. Gajec. 

W związku  z powyższym z pytaniem zwrócił się Przewodniczący Rady Damian Utracki, czy 

została już wybrana gwiazda  na Dni Rzepina i jakie projekty gmina zamierza  składać?  

Pan Burmistrz odpowiedział, że Dni Rzepina odbędą  się 7 lipca 2018r. i wstępnie gmina jest 

na etapie podpisywania umów z następującymi gwiazdami: Mesajah, Happysad, Video, 

Endrju.  

Gdy chodzi o projekty - dotyczą one budowy Centrum Przyrodniczego w Starościnie, była 

również mowa   o drodze do Dworca PKP w Rzepinie oraz o mikroprojektach dot. organizacji 

Dni Rzepina i Dożynek-powiedział Pan Burmistrz. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Pych zadał pytanie, czy była mowa o 

dofinasowaniu do budowy ścieżki rowerowej do m. Gajec oraz czy już są poczynione kroki 

dotyczące  przejęcia na mienie gminne Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie? 
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Burmistrz  Dudzis odpowiedział, iż od dłuższego czasu  są prowadzone rozmowy z Zarządem 

Powiatu na temat budowy drogi, gmina wyraziła zgodę na partycypację w kosztach budowy 

drogi pod warunkiem, że Powiat doprojektuje ścieżkę rowerową z  Rzepina do m. Gajec i tak 

się stało. W związku  z tym łącznie z budową ścieżki rowerowej został złożony wniosek do 

wspólnego sekretariatu we Frankfurcie. Wartość wniosku wraz z budową ścieżki to ok. 7,5 

mln zł – ocenę formalną już wniosek przeszedł, jeszcze czeka na ocenę merytoryczną. 

Natomiast gdy  w lutym 2019r. okaże się, że wniosek nie przeszedł wówczas gmina będzie 

budować ścieżkę z własnych środków wraz z ułożeniem kanalizacji i budową wodociągu do 

rogatek m. Gajec. 

Jeżeli chodzi o przejęcie  Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie na mienie gminne- 

pismo o przejęcie POW zostało przygotowane i w chwili obecnej gmina oczekuje na 

odpowiedź ze Starostwa – powiedział Pan Burmistrz.  

 Pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pkt 5.1. zmiany uchwały budżetowej. 

Uchwałę omówiła Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.2. zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach regionalnej pomocy 

inwestycyjnej na inwestycje początkowe.  

Skarbnik Gminy poinformowała, iż w uchwale proponuje się wprowadzenie  zwolnienia od 

podatku  od nieruchomości na okres do 3 lat  gruntów, budynków lub ich części,  budowli lub 

ich części stanowiących inwestycję początkową zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.3. stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Kowalowie, w skład którego 

wchodzi jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Janusza Korczaka 

w Kowalowie i dotychczasowe Gimnazjum im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w 

Kowalowie, w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Janusza Korczaka w 

Kowalowie.  

Dyrektor ZEAS Pan Stefan Krawczyk poinformował, iż podjęcie obu uchwał wynika z 

obowiązku jednostki samorządowej -  w sprawie przekształceń  sieci szkolnej nałożonej 
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ustawą Prawo oświatowe. Szkoła rozpoczęła działalność od 1 września 2017r. jako szkoła 8-

klasowa, a termin podjęcia uchwał upływa 30 listopada 2017r. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.4. stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Henryka Sienkiewicza w Rzepinie, w ośmioletnią Szkołę Podst.nr 1 z 

Oddziałami Integracyjnymi im. Henryka Sienkiewicza w Rzepinie, wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół w Rzepinie. 

Dyrektor ZEAS Pan Stefan Krawczyk nadmienił, iż  obie uchwały stanowią jednocześnie akt 

założycielski dla Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowie i dla Szkoły Podstawowej nr 

1 w Rzepinie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.5. Programu współpracy Gm. Rzepin z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24.04.2003r.o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018r. 

Pani Aleksandra Zielińska –Kierownik Referatu Promocji i Funduszy Zewnętrznych 

poinformowała, iż podjęcie uchwały wynika z ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie.  

Zakłada się, iż program będzie realizowany od dnia 1 stycznia 2018 do końca grudnia 2018r.  

Na realizację programu zapisano 68 tys.zł, nadto program był konsultowany społecznie i w 

okresie od 17 do  27 listopada 2017r. nie wpłynął żaden wniosek , wobec tego  w  paragrafie 

22 ust. 4 dokonuje się zmiany zapisu, iż w wyznaczonym terminie nie wpłynął żaden wniosek 

dot. wprowadzenia zmian do konsultowanego programu. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w granicach miasta Rzepin, przy węźle 

autostradowym Rzepin.  

Pani Joanna Pych- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych poinformowała, 

że uchwała zakłada przystąpienie do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w granicach miejscowości Rzepin przy węźle 

autostradowym Rzepin, aby stworzyć możliwości inwestycyjne na tym terenie i uzyskać 
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zgodę stosownych organów na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne, 

konieczne jest opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.7. w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/281/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z 

dnia 25 października 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych- jednogłośnie. 

 

 Pkt 6. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.  

Na wstępie głos zabrał Sołtys Sołectwa Lubiechnia Wielka informując, iż na ostatniej sesji 

poruszył kilka kwestii, które miały być realizowane, a nie były, w związku z czym padło 

stwierdzenie przez Pana Zastępcę Burmistrza Rzepina, żeby Sołtys  przedstawił zestawienie 

ile wydano pieniędzy sołeckich na imprezy, otóż wydano: 1000zł na orkiestrę, 1300zł na ideę 

samorządową i 1500zł na działania prorodzinne. 

Powyższe kwoty  uchwałą Zebrania Wiejskiego  zostały zaplanowane  w  budżecie Sołectwa 

Lubiechnia Wielka – powiedział Sołtys. Nadto Sołtys dodał, że należy wszystkich Sołtysów z 

Gminy Rzepin rozliczać, a nie tylko jego. 

Poinformował także, iż w Lubiechni Wielkiej odbywają się następujące imprezy: Dzień 

Dziecka, Spotkanie z Seniorami i mieszkańcami o długim stażu małżeńskim, Mikołaj, Festyn 

Letni, Dożynki Gminne, Andrzejki ,Sylwester oraz impreza z okazji zakończenia sezonu 

piłkarskiego. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pych poinformował, iż Sztab Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy już się zawiązał  w związku  z tym, jak co roku  już od 25 lat 

w program rzepińskiej orkiestry wpisuje się  tzw. ”Światełko do Nieba”, które finansują radni 

Rady Miejskiej w Rzepinie. 

Po drugie tak jak w poprzednich latach radni wspierali  osoby niepełnosprawne, wobec czego 

prosił o wsparcie Stowarzyszenia na rzecz osób niepełnosprawnych „Słoneczko”, ponieważ  

w dniu 1 grudnia 2017r. obchodzony jest  V Rzepiński Dzień Osoby Niepełnosprawnej, w 

związku z czym w imieniu Stowarzyszenia Słoneczko wszystkich serdecznie zaprasza. 
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Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pych poruszył także kwestię zgłoszenia z Gminy Rzepin 

osoby do  odbioru honorowego odznaczenia za zasługi dla Województwa Lubuskiego, którą 

przyznaje Sejmik Woj. Lubuskiego.    

Ponadto Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki poinformował, że do wiadomości Rady 

wpłynęło pismo dot. wystąpienia pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze. 

Wpłynęło również pismo od przedstawiciela firmy Cemex (sprawa z udziałem radnego 

Stanisława Zielińskiego), który prosi o wyjaśnienie kwestii, ponieważ radny jak gdyby 

nakazywał, że samochody pow. 10 ton nie mogą jeździć ul. Sienkiewicza w Rzepinie. 

Taki zakaz obowiązuje na ul. Kolejowej i na ul.1-go Maja – odpowiedział Pan 

Przewodniczący. 

Tym niemniej rozmowa  z radnym została przeprowadzona, jednakże Przewodniczący 

rozumie troskę radnego, gdyż jest to świeżo wyremontowana  droga i szkoda  było by, żeby 

uległa zniszczeniu-dodał.  

Pan Przewodniczący poinformował także, iż do biura Rady wpłynął wniosek złożony przez 

reprezentującego grupę mieszkańców Pana Ł.M. o ogłoszenie nowego konkursu na Dyrektora 

Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie. Ponieważ zgodnie z ustawą Rada nie jest władna do 

rozpatrzenia  tego wniosku, w związku z czym wniosek został przekazany do załatwienia  

według  właściwości  przez Burmistrza Rzepina. 

 

Nadto Pan Przewodniczący zadał w imieniu mieszkańców pytanie, jak wygląda sprawa dot. 

usuwania azbestu w 2018r.? oraz  jaką kwotę zaplanowano w 2017r. na oświetlenie 

świąteczne, na jaki czas zostało wynajęte oświetlenie i do kiedy będzie zawieszone? 

W imieniu mieszkańców ul. Wrzosowej, Grzybowej i Poziomkowej w Rzepinie podziękował 

również za wykonanie nowych inwestycji (remont dróg). Jednocześnie zwrócił uwagę, by w 

przyszłości pamiętać o przewodach technicznych (światłowody, telefon, Internet), tak by 

firmy, które będą montowały daną sieć miały ułatwiony temat. 
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Pkt 7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

 

Odpowiadając Sołtysowi Lubiechni Wielkiej Pan Krystian Pastuszak Zastępca Burmistrza 

Rzepina wyjaśnił, iż na poprzedniej sesji padło pytanie na co idą pieniądze, ponieważ to 

Sołtys zarzucił, że gmina nie inwestuje w Lubiechnię Wielką, co nie jest prawdą. 

Jak słyszeliśmy imprez w Lubiechni Wielkiej jest naprawdę dużo –jak się to ma do 

pozostałych Sołectw, gdzie są organizowane góra dwie imprezy z budżetu sołeckiego. 

Natomiast środki z budżetu sołeckiego Lubiechni Wielkiej nie są przeznaczane na inwestycje, 

czy materiały tylko na balety, stąd nasunęło się takie pytanie – powiedział Pan Zastępca 

Burmistrza.  

 

Burmistrz Dudzis dodaje, iż dla Lubiechni Wielkiej co roku Gmina Rzepin przekazuje  

pokaźne kwoty m.in. na remont i zadaszenie remizy, remont Świetlicy Wiejskiej, remont 

budynku po byłej bibliotece, remont wodociągu, a więc są to poważne inwestycje.    

 

Nadto Pan Zastępca Burmistrza zwrócił się z pytaniem jakie są wpływy z wynajmu Świetlicy 

Wiejskiej w Lubiechni Wielkiej? 

Sołtys Lubiechni Wielkiej odpowiedział, że gdy chodzi o wynajem sali, to jego zdaniem 

najpierw trzeba salę wyremontować, a potem dopiero wynajmować, poza tym ani w ubiegłym 

roku, ani w bieżącym roku  nie było żadnego wesela na sali. 

Burmistrz Dudzis odpowiadając na zadane pytanie dot. usuwania azbestu wyjaśnił, iż  Gmina 

oczekuje na wnioski od mieszkańców odnośnie usuwania azbestu - każdy złożony wniosek 

zostanie uwzględniony. 

Jeżeli chodzi o Iluminacje Świąteczne  koszt wypożyczenia  to ok. 55 tys. zł  - okres 

dzierżawy wraz z bieżącą konserwacją i naprawą  od 4 grudnia 2017 do 15 stycznia 2018r.-

poinformował Pan Bogusław Baranowski Kierownik Referatu Administracyjno-

Gospodarczego i Zarządzania Kryzysowego. 

Gdy chodzi o ciężki sprzęt z Firmy Cemex – Dyrektor ZAMK Pan Ryszard Boberski 

odpowiedział, że  bardzo sporadycznie pojawiają się samochody z firmy  Cemex, zdarza się 

to parę razy w roku. 
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Natomiast radny Stanisław Zieliński wyjaśnił, że firma Cemex w chwili obecnej wynajmuje 

biuro w ZAMK przy ul. Sienkiewicza i niestety, ale dość często samochód przyjeżdża o masie 

całkowitej 42 tony do ZAMK z kartką papieru, dlatego  zwraca uwagę  na ten fakt. 

Pkt 8. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godz. 

14:50 zamknął XXXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczył: 

M. Szewczyńska                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                              (-)  Damian Utracki 

 

 


